
Vehicle Supply Agreement

Contract No.: KUN-TM-20250601

Date of Signing: [28 June 2025]

Place of Signing: Astana, Republic of Kazakhstan

Seller: Kun Motors Limited

Address: FLAT A 20/F ZJ 300, 300 LOCKHART ROAD WAN CHAI HK

Contact Person: Mr. Cui Bo

Tel.: +86 15811154067

Email: bobcui81@163.com

Buyer: LLP "Terra Motors Distribution"

Address: Republic of Kazakhstan, Astana, Yesil District, Turkestan Street 8/2, VP8

Contact Person: Mr. Kirill Shevchenko

Tel.:+7 777 782 4711

Email: k.shevchenko@terra-motors.kz

This Vehicle Supply Agreement (hereinafter referred to as the "Agreement”) is made between the Buyer and 
the Seller. For the duration of this Agreement, the Buyer undertakes to purchase from the Seller, and the 
Seller undertakes to sell to the Buyer, the products specified below under the terms set forth herein.

Article 1: Scope and Quantity

1.1. Scope: This Agreement is a contract for the supply of vehicles, including but not limited to SUVs and 
pickup trucks under the "Paladin" brand (hereinafter referred to as the "Products”).

1.2. Total Quantity: During the term of the Agreement (2 years), the Buyer agrees to purchase from the 
Seller no fewer than three thousand (3,000) units of the Products.

1.3. Mandatory First Order: Under this Agreement, the Buyer confirms a mandatory initial order of one 
hundred (100) units of the Paladin SUV. This order is required for OTTC certification conducted by the 
manufacturer Zhengzhou Nissan Automobile Co., Ltd.
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1.4. Subsequent Orders: All further purchases shall be made by the Buyer submitting a written Purchase 
Order (hereinafter referred to as "PO”) to the Seller. Each PO shall be governed by the terms of this 
Framework Agreement.

1.5. Total Estimated Value: Based on the anticipated volume of 3,000 (three thousand) units and a mix of 
SUVs and pickups, the estimated total value of the Agreement is approximately 54,000,000 (fifty-four 
million) US dollars (USD 54,000,000). The actual value shall be determined by the total amount of issued 
and fulfilled Purchase Orders.

Article 2: Products, Specifications and Price

2.1. Products: Paladin SUV and pickup series.

2.2. Specifications: Specific models, technical characteristics, and configurations of the Products shall be 
indicated in each PO or in Annex 1 "Product Specification and Price List”.

2.3. Price: The price of the Products is determined by the model and vehicle configuration as specified in 
Annex 1.

Article 3: Payment Terms

3.1. The Buyer shall make payments to the Seller via bank transfer (T/T) to the account specified by the 
Seller, according to the following schedule:

3.1.1. For the first batch of 100 Paladin SUVs:

* Payment condition: The obligation to pay arises after successful receipt of the OTTC certificate for the 
Paladin model, issued by the competent authorities of the Republic of Kazakhstan and belonging to the 
Buyer.

* Advance payment: The total cost of the first batch of 100 Paladin SUVs is 2,100,000 (two million one 
hundred thousand) US dollars (USD 2,100,000). Within five (5) business days after receiving the OTTC 
certificate, the Buyer shall make an advance payment of thirty percent (30%) — 630,000 (six hundred thirty 
thousand) US dollars (USD 630,000).

* OTTC responsibility: The Buyer, under the supervision of Mr. Shevchenko K.I., is responsible for the OTTC 
certification process, which is expected to be completed by October 2025.

3.1.2. For all subsequent batches:

* Advance payment: Within five (5) business days after signing the relevant PO, the Buyer shall pay thirty 
percent (30%) of the PO amount as an advance.

3.1.3. Final settlement (for all orders):

* After production is completed and prior to shipment, the Seller shall notify the Buyer, who shall pay the 
remaining seventy percent (70%) of the PO amount within seven (7) business days after receiving the 
notice.



Article 4: Delivery and Shipment

4.1. Delivery method: Land transport.

4.2. Delivery terms: CIF Khorgos (Incoterms 2020).

4.3. Delivery date: The expected delivery date for the first batch of 100 Paladin units is by 31 December 
2025. The delivery schedule for subsequent batches shall be specified in the corresponding POs.

Article 5: Brand Rights and Control

5.1. The Parties confirm that the brand rights for "Paladin" are granted by Zhengzhou Nissan Automobile Co.,
Ltd. to the Buyer. The Buyer shall hold the OTTC certificate, thereby ensuring legal control over the
product in the market.
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5.2. The Seller (Kun Motors Limited) is authorized to act as the exporter. The Buyer (LLP "T 
Distribution") is the official distributor responsible for import, marketing, sales, and after 
Products in the Republic of Kazakhstan.

Article 6: Quality Guarantee

6.1. The Seller guarantees that the supplied Products are new and comply with the agreed 
specifications. Detailed warranty terms are set out in Annex 2.

Article 7: Responsibilities of the Parties

7.1. Seller’s Responsibilities:

7.1.1. The Seller is responsible for:

T^rioN

- Timely fulfillment of obligations regarding the supply of Products in accordance with this Agreement and 
signed POs.

- Quality and completeness of the Products in accordance with the technical specification agreed by the 
Parties (Annex 1).

- Providing accurate accompanying documents (invoices, certificates of origin, packing lists, VIN numbers, 
certificates of conformity, etc.).

- Adhering to delivery deadlines specified in each PO. For delays, the Seller shall pay the Buyer a penalty 
of 0.1% of the delayed PO amount for each day of delay, but no more than 5% of the corresponding PO 
amount.

- Providing warranty service under the terms specified in Annex 2.



7.1.2. In the event of delivery of Products that do not comply with the terms of the Agreement, the POs or the 
technical specification, the Seller must either:

- Replace such Products at their own expense, or

- Reimburse the Buyer for incurred costs within 30 (thirty) calendar days of receiving written notice.

7.1.3. In the event of failure to return the advance payment (in cases provided by this Agreement), the Seller 
shall pay the Buyer a penalty of 0.1% of the unreturned amount for each day of delay.

7.2. Buyer's Responsibilities:

7.2.1. The Buyer undertakes to:

- Submit POs in writing and in the established format on time.

- Make payments for the Products within the deadlines established by the Agreement and t 
POs.

- Accept the Products and sign acceptance certificates within a reasonable timeframe.

7.2.2. In case of delayed payment, the Buyer shall pay the Seller a penalty of 0.1% of the ov 
for each day of delay, but no more than 5% of the corresponding PO amount.
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7.2.3. The Buyer is responsible for:

- Customs clearance and payment of all import duties, fees, and taxes beyond the C1F Khorgos point.

7.3. Neither Party shall be liable for lost profits, indirect or incidental damages, except in cases of gross 
negligence, willful misconduct, or breach of obligations explicitly stated in this Agreement.

Article 8: Governing Law and Dispute Resolution

8.1. In the event of disputes arising during the performance of this Agreement, a pre-trial (claim) settlement 
procedure is mandatory.

8.2. The claim must be made in writing, signed by an authorized representative of the party, and delivered by 
registered mail with acknowledgment of receipt. The party receiving the claim must consider it and provide 
a reasoned response within a period not exceeding 2 (two) months from the date of receipt.

8.3. If the parties fail to reach an agreement, the dispute shall be resolved by the Arbitration Court of Astana 
in accordance with the laws and regulations of the arbitration court. The court’s decision shall be final and 
binding on both parties.



Article 9: Term of the Agreement

9.1. The Agreement enters into force upon signature by authorized representatives of both Parties and shall 
remain in effect for two (2) years.

Article 10: Miscellaneous

10.1. Obtaining the official OTTC certificate (official authorization for the circulation of the vehicle in the 
territory of the Republic of Kazakhstan) for the Paladin SUV model is a mandatory condition for the 
performance of obligations under the first PO, including the advance payment.

10.2. The Parties have agreed that certification must be completed no later than 31 October 2025.

10.3. If the OTTC certificate is not obtained by the specified date for reasons beyond the Buyer's control, the 
Buyer has the right to:

a) postpone the performance of the first PO until certification is completed without penalties^^^^XX,^

b) or unilaterally withdraw from performance of the first PO by sending written notice to the Seller, with 
subsequent termination of this Agreement (if it was concluded solely for the implementation Of this model);

c) demand a full refund of the advance payment within 10 (ten) business days from the date of written .< 
notice to the Seller. ^w^^ti
10.4. Refunds shall be made without deductions or penalties. A penalty of 0.1% (zero point one pOrcentJo 
the unreturned advance amount shall be charged for each day of delay.

10.5. This Agreement is drawn up in English and Russian. In case of discrepancies, the English version shal( 
prevail. ■'



Договор поставки транспортных средств

Контракт №: KUN-TM-20250601
Дата подписания: [28 июня 2025 года]
Место подписания: Астана, Республика Казахстан

Продавец: Kun Motors Limited
Адрес: FLAT A 20/F ZJ 300, 300 LOCKHART ROAD WAN CHAI HK
Контактное лицо: г-н Цуй Бо 
Тел.: +86 15811154067
Электронная почта: [bobcui81@163.com]

Покупатель: ТОО «Terra Motors Distribution»
Адрес: Республика Казахстан, город Астана, район Есильб улица Туркестанб 8/2,
Контактное лицо: г-н Кирилл Шевченко 
Тел.:+7 777 782 4711
Электронная почта: k.shevchenko@terra-motors.kz

Настоящий Договор поставки транспортных средств (далее - «Договор»)
Покупателем и Продавцом. В течение срока действия настоящего Договора Покупатель обязуется 
приобретать у Продавца, а Продавец — продавать Покупателю указанные ниже товары на 
условиях, изложенных ниже. „„ ъе^

Статья 1: Объем Договора и количество
1.1. Объем: Настоящий Договор является договором на поставку транспортных средств, 
включая, но не ограничиваясь, внедорожниками и пикапами марки «Paladin» (далее..^...............  
«Продукция»).
1.2. Общее количество: В течение срока действия Договора (2 года) Покупатель обязуется 
закупить у Продавца не менее трех тысяч (3 000) единиц Продукции.
1.3. Обязательный первый заказ: В рамках настоящего Договора Покупатель подтверждает 
обязательный первоначальный заказ в количестве ста (100) единиц внедорожника «Paladin». 
Этот заказ необходим для сертификации ОТТС, проводимой производителем Zhengzhou Nissan 
Automobile Со., Ltd.
1.4. Последующие заказы: Все последующие закупки осуществляются путем направления 
Покупателем письменного Заказа на поставку (далее — «РО») Продавцу. Каждый Заказ 
регулируется условиями настоящего Рамочного соглашения.
1.5. Общая оценочная стоимость: Исходя из предполагаемого объема в 3 000 (три тысячи) 
единиц и смешанного состава внедорожников и пикапов, оценочная общая стоимость Договора 
составляет примерно 54 000 000 (пятьдесят четыре миллиона) долларов США (USD 
54,000,000). Фактическая стоимость будет определяться суммой всех выпущенных и выполненных 
Заказов.
Статья 2: Продукция, спецификация и цена
2.1. Продукция: Серии внедорожников и пикапов «Paladin».
2.2. Спецификация: Конкретные модели, технические характеристики и конфигурации 
Продукции будут указаны в каждом Заказе или в Приложении 1 «Спецификация продукции и 
прайс-лист».
2.3. Цена: Цена на Продукцию определяется моделью и конфигурацией автомобиля, как указано в 
Приложении 1.
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Статья 3: Условия оплаты
3.1. Покупатель оплачивает Продавцу по банковскому переводу (Т/Т) на указанный Продавцом 
счет согласно следующему графику:
3.1.1. Для первой партии из 100 внедорожников Paladin:
* Условие для оплаты: Обязанность по оплате возникает после успешного получения сертификата 
ОТТС на модель Paladin, выданного соответствующими органами Республики Казахстан и 
принадлежащего Покупателю.
* Аванс: Общая стоимость первой партии из 100 внедорожников Paladin составляет 2 100 000 (два 
миллиона сто тысяч) долларов США (USD 2,100,000). В течение пяти (5) рабочих дней после 
получения указанного сертификата ОТТС Покупатель вносит тридцать процентов (30%) от суммы 
— 630 000 (шестьсот тридцать тысяч) долларов США (USD 630,000) — в качестве аванса.
* Ответственность за ОТТС: Покупатель под руководством г-на Шевченко К.И. отвечает за 
процесс сертификации ОТТС, завершение которого запланировано до октября 2025 года.
3.1.2. Для всех последующих партий: '
* Аванс: В течение пяти (5) рабочих дней после подписания соответствующего Заказа Покупатель 
оплачивает тридцать процентов (30%) от суммы Заказа в качестве аванса.
3.1.3. Окончательный расчет (для всех заказов):
* После завершения производства и до отправки Продавец уведомляет Г 
обязан оплатить оставшиеся семьдесят процентов (70%) от суммы Заказа 
рабочих дней после получения уведомления.
Статья 4: Поставка и отгрузка
4.1. Способ доставки: Наземный транспорт.
4.2. Условия поставки: CIF Хоргос (Инкотермс 2020).
4.3. Срок поставки: Предполагаемая дата поставки первой партии из 100 единиц Paladin — до 31 
декабря 2025 года. График поставок последующих партий будет указан в соответствующих 
Заказах.

Статья 5: Право на бренд и контроль
5.1. Стороны подтверждают, что право на бренд «Paladin» предоставляется компанией Zhengzhou
Nissan Automobile Со., Ltd. Покупателю. Именно Покупатель будет обладателем сертификата Authorized i 

ОТТС, обеспечивая юридический контроль за продуктом на рынке.
5.2. Продавец (Kun Motors Limited) уполномочен выступать в качестве экспортера. Покупатель 
(ТОО «Terra Motors Distribution») является официальным дистрибьютором, ответственным за 
импорт, маркетинг, продажи и послепродажное обслуживание Продукции в Республике 
Казахстан.

Статья 6: Гарантия качества
6.1. Продавец гарантирует, что поставляемая Продукция новая и соответствует согласованному 
качеству и спецификациям. Подробные условия гарантии изложены в Приложении 2.

Статья 7: Ответственность сторон

7.1. Ответственность Продавца:

7.1.1. Продавец несет ответственность за:

• Своевременное исполнение обязательств по поставке Продукции согласно условиям 
настоящего Договора и подписанным Заказам.



• Качество и комплектность поставляемой Продукции в соответствии с технической 
спецификацией, согласованной Сторонами (Приложение 1).

• Предоставление достоверных сопроводительных документов (инвойсы, сертификаты 
происхождения, упаковочные листы, УШ-номера, декларации соответствия и т.д.).

• Соблюдение сроков поставки, установленных в каждом Заказе. За просрочку поставки 
Продавец уплачивает Покупателю штраф в размере 0,1% от суммы просроченного Заказа 
за каждый день просрочки, но не более 5% от суммы соответствующего Заказа.

• Обеспечение гарантийного обслуживания на условиях, установленных в Приложении 2.

7.1.2. В случае поставки Продукции, не соответствующей условиям Договора и заказов по нему 
или технической спецификации, Продавец обязан:

• Заменить такую Продукцию за свой счет, либо
• Возместить Покупателю понесенные расходы в течение 30 (тридцати) календарных дней с 

момента получения письменного уведомления.

7.1.3. В случае неисполнения обязательств по возврату аванса (в случаях, преду<
настоящим Договором), Продавец уплачивает Покупателю пеню в размер^?^г%^е^^ 
невозвращенной суммы за каждый день просрочки. м

7.2. Ответственность Покупателя:

7.2.1. Покупатель обязуется:

• Своевременно направлять Заказы в письменной форме и в установленной форме.
• Производить оплату Продукции в сроки, установленные Договором и соответствующими 

Заказами.
• Принимать Продукцию и подписывать акты приемки в разумные сроки.

7.2.2. В случае просрочки платежа, Покупатель уплачивает Продавцу пеню в размере 0,1% от ^^е^ 
просроченной суммы за каждый день просрочки, но не более 5% от суммы соответствующего
Заказа.

7.2.3. Покупатель несет ответственность за:

• Таможенное оформление и оплату всех импортных пошлин, сборов и налогов после пункта

^па1иге(х)

С1Р Хоргос;

7.3. Ни одна из Сторон не несет ответственности за упущенную выгоду, косвенные или побочные 
убытки, за исключением случаев грубой неосторожности, умысла или нарушения обязательств, 
прямо установленных в настоящем Соглашении.

Статья 8: Применимое право и разрешение споров
8.1. По спорам, возникающим в процессе исполнения настоящего Соглашения, обязателен 

досудебный (претензионный) порядок урегулирования спора.
8.2. Претензия должна быть составлена в письменном виде, подписана полномочным лицом 

стороны, предъявлена сторонами заказным письмом с обратным уведомлением о вручении. 
Сторона, получившая претензию, обязана в срок, не превышающий 2 (двух) месяцев со дня ее 
получения, рассмотреть претензию и дать мотивированный ответ.



8.3. Если стороны не придут к соглашению, то спор подлежит рассмотрению в Арбитражном 
суде города Астаны, в соответствии законодательством и регламентом арбитражного суда. 
Решения суда будут являться окончательными и обязательными для обеих сторон.

Статья 9: Срок действия Соглашения
9.1. Соглашение вступает в силу с момента его подписания уполномоченными представителями 
обеих Сторон и действует в течение двух (2) лет.

Статья 10: Прочее
10.1. Получение официального сертификата ОТТС (официального допуска к обращению 
транспортного средства на территории Республики Казахстан) на модель внедорожника Paladin 
является обязательным условием для исполнения обязательств по первому Заказу, включая 
осуществление авансового платежа.
10.2. Стороны согласовали, что сертификация должна быть завершена не позднее 31 октября 2025 
года.
10.3. В случае, если по истечении указанного срока сертификат ОТТС не будет получен по 
причинам, не зависящим от Покупателя, Покупатель вправе:

• а) отложить выполнение первого Заказа до даты завершения сертификации без применения 
штрафных санкций;

• б) либо в одностороннем порядке отказаться от исполнения обязательств по первому 
Заказу, путём письменного уведомления Продавца, с последующим расторжением 
настоящего Соглашения (если оно было заключено исключительно в целях реализации 
данной модели);

• в) потребовать возврат аванса в полном объеме в течение 10 (десяти) рабочих дней с 
момента направления письменного уведомления Продавцу.

10.4. Возврат уплаченных средств осуществляется без удержаний и пеней. За просрочку возврата 
предусмотрена пеня в размере 0,1% (ноль целых одна десятая процента) от суммы 
невозвращенного аванса за каждый день просрочки.

10.5. Настоящее Соглашение составлено на английском и русском языках. В случае расхождений 
приоритет имеет английская версия.

for внЛ ■ ЪоЛоф of
Кш Motors Limited

Kun Motors Limited
Цуй Бо

TOO «Terra Motors 
Кирилл Шевченко

Signrtwi(i)


